



**Koninklijke Nederlandse Dambond**

**verrassend slagvaardig**

Bondsbureau: Landjuweel 62, 3905 PH Veenendaal

Postbus 326, 3900 AH Veenendaal

Telefoon: (0318) 58 12 88 • E-mail: [bondsbureau@knadb.nl](mailto:bondsbureau@knadb.nl)

Rabobank: NL21 RABO 0161 1615 88 • ING: NL02 INGB 0000 1407 31

## **Concept notulen van de vergadering van de Bondsraad, zaterdag 11 november 2023**

Aanwezig: De bondsraadsleden: Jelmer Martens, Jan Masselink, Arne van Mourik, Andrew Tjon a Ong, Wim van Tiel, Jac Hannen, Marcel Kosters, Gerbrand Hessing, Frits Luteijn

De bestuursleden: Frans de Jonge, Paul van de Veen, Jan van Dijk, Michel Stempher, Guido van den Berg

De ereleden: Theo van den Hoek

Afwezig met kennisgeving: bestuurslid Eduard Autar en Bondsraadslid Han Borgman

### **1. Opening en vaststelling agenda**

Frans de Jonge opent de vergadering en vraagt allereerst om een moment van stilte om Aart Walraven te gedenken. Aart Walraven was o.a. voorzitter van de Provinciale Zeeuwse Dambond.

Verder meldt Frans de Jonge dat Harry Vredeveld gaat stoppen als voorzitter van de UPDB en dat Martien van Erp zijn voorzittersfunctie bij Noord-Brabant neer gaat leggen. Verder is Jac Hannen nu het enige bestuurslid van de Limburgse dambond.

Frans de Jonge verzoekt Paul van de Veen de vergadering door de agenda heen te leiden.

Ook Paul van de Veen heet iedereen hartelijk welkom. Hij licht toe dat er opnieuw veel bijlagen zijn bij de agendapunten en dat het opstellen van de agenda enigszins vertraagd werd door de Herfstvakantie.

Vandaar meerdere later binnengekomen stukken en agendapunten. Daarnaast zijn meerdere agendapunten uiteindelijk wat breder geworden dan de omschrijving in de agenda aangeeft.

Verder zal ivm het vertrek van Frans de Jonge naar de boekpresentatie van Ton Sijbrands in Wageningen de agenda worden aangepast. Na punt 4. Mededelingen volgt het 9. Jaarplan 2024 en 10. Begroting 2024.

### **2. Vaststelling verslag Bondsraadvergadering 27 mei 2023**

Tekstueel: Het blijkt dat de afwezigheid met kennisgeving niet bij enkele afwezigen goed is genoteerd.

Paul van de Veen verzoekt iedereen om een afzegging bij het Bondsbureau tevens in CC naar hem te sturen. Verder wordt een enkele tekstuele fout geconstateerd.

Met inachtneming van deze opmerkingen wordt het verslag van de vergadering van 27 mei 2023 vastgesteld.

Naar aanleiding van:

Het was de bedoeling dat bij de Bondsraadsstukken ook het verslag van het voorzittersoverleg wordt bijgesloten. Dat blijkt niet gebeurd al heeft een enkeling het wel ontvangen vanwege aanwezigheid op dat voorzittersoverleg. Met name pagina 20 van dat verslag was interessant omdat daar het aanmeldingen van jeugdleden (226) en de details (bij welke vereniging/welke provincie) zichtbaar waren.

Paul van de Veen zegt toe dat verslag alsnog toe te zullen sturen.

Arne van Mourik vraagt of het zinvol is om jeugdleden aan te melden. De vergadering reageert unaniem met "ja, aanmelden!" Marcel Kosters merkt op dat als nieuwe jeugd zichtbaar is bij de KNDB er ook gericht communicatie (over toernooien, training enz.) kan plaatsvinden.

### 3. Overzicht bestuursactiviteiten afgelopen periode juli t/m oktober 2023

De vele promotionele activiteiten zijn vrijwel allemaal op rekening van Frans de Jonge. Die merkt op dat aanwezigheid bij divers overleg nuttig is ivm de herkenbaarheid, zichtbaarheid en beeldvorming. Marcel Kosters vraagt naar de *"facturatie in 3 provincies"*. Paul van de Veen licht toe dat het hier de facturatie betreft van de provinciale contributie voor Noord-Brabant, Zuid-Holland en Overijssel. Marcel Kosters vraagt ook naar overleg met de redactie van Het Damspel. Waarop zich een levendige discussie ontspint over Het Damspel, de inhoud, de huidige aanleveraars van kopij, de verschijningsvorm. Paul van de Veen reageert met dat er hierover net een discussiestuk in het bestuur rondgaat. Jan Masselink vraagt naar de vacature bestuurslid *'Maatschappelijke rol'*. Frans de Jonge geeft aan dat thema's als diversiteit en inclusie wordt steeds belangrijker voor de subsidieverstrekkers en sponsors. We móeten dit invullen en zijn ook in gesprek met een candidate. Jan Masselink vraagt verder naar de achtergrond van *"Geschil met AV over WorldCup China"*. Frans de Jonge licht de achtergrond van dit conflict toe. De recent vastgestelde geschillenprocedure met de Atletenvertegenwoordiging is met succes bewandeld. E.e.a. is nu is opgelost. Arne van Mourik vraagt naar de receptie van DGT Projects. Paul van de Veen geeft aan dat hij namens het bestuur aanwezig was en het boek *"Chess, Draughts, Morris & Tables in Past & Present"* heeft aangeboden.

### 4. Lopende zaken en mededelingen

#### - OLA:

Gisteravond is de mail aan alle secretarissen verstuurd. De OLA gaat online.

Elke secretaris kan nu van alle verenigingsleden de NAW gegevens aanpassen. Ook nieuwe leden aanmelden gaat eenvoudig. Er is een handleiding rondgegaan. Er zijn nog enkele kleinere issues zoals de conversies van bestanden voor Toernooimanager en Toernooibase. Maar voor de eindgebruiker is dat van geen belang. LiDa blijft de 1<sup>e</sup> helft 2024 nog schaduwdraaien.

Bart Terwel heeft een kleine tijdelijke uitbreiding van zijn aanstelling gekregen, voornamelijk om meer tijd te kunnen besteden aan de uitrol van OLA, daarnaast voor alle extra werkzaamheden rond verhuizing en inhuizing in Den Hommel. Nog in voorbereiding zijn opties als het kunnen aanvinken dat men Het Damspel digitaal wil ontvangen (of in elk geval niet in hardcopy toegezonden wil krijgen).

Ook de Clubapp is nu nog niet uitgerold, dat gaat komend jaar

Marcel Kosters vraagt of men ook al op individuele basis gegevens kan aanpassen. Dat kan nog niet, wordt nog uitgerold. Theo van den Hoek vraagt of secretarissen een melding krijgen of mutaties kunnen opvragen. Paul van de Veen zal dat navragen.

#### - PODB:

Paul van de Veen licht de achtergrond toe van de overeenkomst die met de PODB is overeengekomen.

Jan Masselink merkt op dat er kleine verschillen tussen de notitie en de overeenkomst die gesloten is.

Verder wijst hij er op dat ingeval de PODB blijft bestaan met eigen statuten nauwe samenwerking een complex geheel zal worden waar de Reglementscommissie zeker bij betrokken moet worden.

Theo van den Hoek merkt op dit een heel interessant onderwerp te vinden en ook tamelijk complex.

Gaat de PODB ook betalen voor de 'service' die verleend wordt?

Paul van de Veen: laat duidelijk zijn dat deze constructie tijdelijk is. Hierna zijn er 2 mogelijkheden. Terug of vooruit. In dat laatste geval hebben we het over opheffing van de PODB als zelfstandige juridische entiteit.

Frits Luteijn wijst er op dat naar zijn ervaring het opheffen van een rechtspersoon een gecompliceerd, langdurig en duur traject kan zijn.

Frans de Jonge: ditzelfde proces speelt ook bij de schaakbonden. Zij hebben prof. mr. M. Olfers ingeschakeld om het juridische gedeelte te begeleiden. We gaan profiteren van hun ervaringen. Heel toevallig heeft de schaakbond ook een pilot lopen in Overijssel.

Paul van de Veen: Juni is aan de late kant. Zodra duidelijk zou worden—waarschijnlijk in het voorjaar - dat Overijssel niet terug wil naar vroeger kunnen we in een kleinere groep bezig met de vraag hoe het verder zou kunnen gaan.

## 9. Jaarplan 2024

Het jaarplan is ingevuld vanuit de verschillende portefeuilles en wordt achtereenvolgens door de portefeuillehouders kort toegelicht. .

Paul van de Veen licht een aantal plannen mbt verbetering van de organisatie toe. Bij de mogelijke overgang naar Microsoft 365 merkt Jan van Dijk op dat de Bridgebond ook zo werkt en dat dat dus synergievoordelen biedt.

Jan Masselink wijst erop dat ook risico's zoals ransomware afgedekt moeten worden.

Marcel Kosters vraagt of de MKE eisen ook consequenties zullen hebben op clubniveau voor verenigingsbestuurders. Frans de Jonge: het zijn normale eisen die je aan goed bestuur mag stellen. Je moet als bond ook vrijwilligersbeleid hebben, hoe dat uitpakt is nog niet helemaal duidelijk. Maar er zijn geen consequenties op verenigingsniveau. MKE is gekoppeld aan NOC\*NSF subsidies.

Jan van Dijk geeft aan dat als de KNDB niet per 01-01-24 voldoet aan alle eisen er nog allerlei mogelijkheden open staan om herstel toe te passen.

Wim van Tiel vraagt of jeugdleiders en vrijwilligers ook cursussen moeten gaan volgen? Dat zou een afschrikkend effect op vrijwilligers kunnen hebben.

Frans de Jonge: NOC\*NSF vraagt wel van alle bonden een opleidingsstructuur, die hebben wij nog niet en er is nog geen beleid op ontwikkeld.

Jan van Dijk merkt op dat het er vooral om gaat om dát de KNDB op verzoek een opleidingsstructuur kan aanbieden.

Frans de Jonge licht de plannen t.a.v. Samenwerking met andere denksporten toe.

Arne van Mourik vraagt of dat ook samenwerking met de schaakbond in Den Hommel betekent.

Frans de Jonge: ja, er is overleg met schaakbond en bridgebond en met de gemeente Utrecht over het Nationaal Denksportcentrum.

Gerbrand Hessing vraagt naar de catering in Den Hommel. Frans de Jonge geeft als antwoord dat voor ons nu als bewoner van Den Hommel nieuwe regels gelden (die nog wel ontdekt moeten worden)

Frans de Jonge licht ook de plannen rond Topsport en toptalentontwikkeling toe.

Marcel Kosters vraagt wat bedoeld wordt met *“Het uitfaseren van het onderscheid tussen algemeen en vrouwen”*?

Jan van Dijk licht toe dat we nu alleen een Topsport Programma Mannen hebben. We willen het Topsportprogramma toepassen op jongens en meisjes, mannen en vrouwen.

Frans de Jonge licht bij afwezigheid van Eduard Autar A ook de plannen rond Internationaal toe.

Zorgelijk is dat de FMJD zich steeds meer richt op het 64-velden spel. Helaas hebben we geen KNDB vertegenwoordiger in internationaal verband.

Jelmer Martens vraagt of internationaal betrokken zijn niet veel reizen met zich meebrengt en of dit een drempel was voor aanmelding voor internationale functies?

Frans de Jonge: nee, veel eerder dat er te weinig mensen zijn die zich breed willen inzetten.

Verder vraagt Jelmer Martens of er ook internationale vacatures zijn. Frans de Jonge reageert dat kandidaten met open armen ontvangen zullen worden.

De discussie loopt daarna in de richting van de verschillen tussen spelsoorten en het vermeende beleid van de FMJD om 64 velden te promoten t.o.v. het 100 velden spel.

Verder licht Frans de Jonge ook de plannen t.a.v. de Maatschappelijke rol en lokale sportakkoorden.

Guido van den Berg licht de plannen rond Wedstrijdzaken toe.

Eén van de aspecten is aanpassing van het SWR op een aantal zaken. Het idee is om een aantal zaken minder in detail in het SWR te regelen. Uitbreiding van de WedstrijdCommissie is belangrijk, ook beter over breedtesport te kunnen nadenken. Het NK Algemeen en Vrouwen vragen beiden om aandacht gezien de steeds grotere moeilijkheden om ze te organiseren.

Michel Stempher licht de plannen voor het Jeugd.

Er is een bescheiden Jeugdfonds. Frans de Jonge licht toe hoe het –een beetje toevallig- tot stand is gekomen.

Verder nog van belang dat er een NK Benjamins (leeftijdsgrens tot 8 jaar) komt. De organisatie is bij Gerard Bruins. Wim van Tiel merkt op dat deze leeftijdscategorie snel leert en makkelijker in de omgang is.

Als laatste licht Frans de Jonge het Jaarplan toe mbt de samenwerking met het NOC\*NSF.

Jan van Dijk voegt toe dat er voor de sponsoring TeamNL recent nog een accountmanager ingesteld is.

## 10. Financiële zaken, begroting 2024

### - Begroting 2024

Jan Masselink geeft een toelichting op het FiCo verslag. De FiCo is tevreden, ook met de door Jan van Dijk gegeven toelichting en adviseert om de begroting 2024 vast te stellen. Verder heeft de FiCo gekeken naar het jaarplan 2024 en stelt vast dat de daarin genoemde activiteiten ook financieel onderbouwd zijn in de begroting. De FiCo heeft verder gesproken over de overeenkomst PODB, de afwikkeling van de lopende huurovereenkomst, de verschillende verzekeringen en het thema aansprakelijkheid (wordt nader uitgezocht). De FiCo is blij te horen dat de financiële administratie wordt uitbesteed wordt aan de Bridgebond. Frans de Jonge meldt dat hij al facturen heeft geautoriseerd in het nieuwe systeem.

Marcel Kusters vraagt naar een nieuwe Topsport cyclus.

Jan van Dijk geeft aan dat daarover kort met de FiCo is gesproken. Het onderwerp komt tijdig op de agenda van de FiCo te staan. Een belangrijke wijziging is de sponsoring vanuit TeamNL, die als eigen bijdrage mag worden meegerekend. Hierdoor wordt de eigen bijdrage van de KNDB per saldo aanzienlijk minder. Dat was er 4 jaar geleden nog niet.

Verder geeft Jan van Dijk een toelichting op de begroting '24.

Hij wijst op een aantal internationale toernooien die kosten met zich mee zullen brengen. Afgelopen week –dus niet opgenomen in deze cijfers- heeft Johan Krajenbrink van het NOC\*NSF extra middelen toegezegd gekregen ter grootte van € 9.800.

Gerbrand Hessing vraagt naar overlap van internationale toernooien voor TeamNL en de NC.

Guido van den Berg geeft aan dat er alleen een overlap is met het NK Jeugd.

Verder maakt Jan van Dijk de opmerking dat deze begroting de opzet volgt waar de BR destijds om heeft gevraagd waar het gaat om Topsport-Breedtesport.

Gerbrand Hessing vraagt waarom de kosten voor Topsport en de inkomsten uit eigen bijdrage niet apart zijn vermeldt. Jan van Dijk antwoordt dat dit ook besproken is met de FiCo. Dit volgt de layout van de begroting van de vorige penningmeester. Maar in de toekomst zal deze scheiding worden aangebracht.

Jelmer Martens: vraagt nog naar de verschillen in uitgaven tussen Topsport en Breedtesport.

Jan van Dijk geeft aan dat deze begrotingsopzet destijds door de BR werd gewenst.

Gehoord de toelichting stemt de BR unaniem in met Jaarplan en begroting

### - Voorstel verhoging contributie persoonlijk lidmaatschap

Jan van Dijk licht de achtergrond toe. Het is per ongeluk niet meegenomen in het voorstel vorig jaar over de contributieverhoging. Ook over deze contributie moet BTW worden afgedragen. Het voorstel is om te verhogen tot € 30,--

Jelmer Martens vraagt zich af wat een persoonlijk lidmaatschap de leden biedt. De contributie oor het Persoonlijk Lidmaatschap is volgens hem al best hoog. Dit is geen "*Tientjes-lidmaatschap*".

Misschien moet er naast dit persoonlid lidmaatschap nog iets anders komen?

Jan van Dijk reageert: We hebben ca. 100 Persoonlijke Leden. Die ontvangen Het Damspel waarvoor de KNDB afgerond ca. € 7,-- aan kosten maakt. Daarnaast maakt de KNDB naar schatting al snel zo'n € 12,-- aan kosten per lid. Al die kosten bij elkaar zijn hoger dan voorheen.

Marcel Kusters merkt op dat begin 2000 het Persoonlijk lidmaatschap € 25 kostte. Toen is er vanuit de gedachte "*Tientjes-lid*" € 14,95 van gemaakt. Gaandeweg is die gedachte weer wat op de achtergrond geraakt en is het een Persoonlijk Lidmaatschap zoals vroeger geworden.

Misschien zou er gedacht kunnen worden om naast het Persoonlijk Lidmaatschap iets als "*Vriend van de KNDB*" toe te voegen. Dat zijn dan geen leden dus maakt de KNDB daarvoor ook weinig kosten.

Arne van Mourik meldt dat het persoonlijk lidmaatschap van de Go bond jaarlijks € 19,-- bedraagt, dat van de schaakbond € 30,-- + € 10,-- voor een schaakbulletin.

Paul van de Veen: Laten we niet in discussie komen over het profijtbeginsel. De onderliggende overweging was: BTW verhoging doorrekenen en ook op een afgerond bedrag uitkomen. En de komende jaren niet indexerende. Het voorstel voor het instellen van een "*Vriend van de KNDB*" nemen we mee naar bestuursvergadering.

De Bondsraad stemt unaniem in met het verhogen van de contributie voor Persoonlijke Leden naar € 30

## 5. (Her)benoeming bestuursleden en commissieleden

Paul van de Veen: In de mei vergadering was vergeten om het onderwerp benoemingen/herbenoemingen mee te nemen. Er zijn twee bestuursleden aftredend en verkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten.

Eduard Autar wordt door de Bondsraad opnieuw voor een periode van 3 jaar benoemd als bestuurslid.

Jan van Dijk licht zijn verkiesbaarheid toe. Eén overweging om zich opnieuw verkiesbaar te stellen is dat het heel lastig is gebleken om geschikte kandidaten te vinden. Verder is door het overbrengen van het financieel-administratieve proces naar de NBB de werkdruk wel verminderd. En het aspect sponsoring vind hij boeiend en heel interessant.

De vergadering spreekt waardering uit voor de verkiesbaarheid van Jan en benoemt hem voor de komende periode van 3 jaar tot bestuurslid met de specifieke taak van het penningmeesterschap.

Een andere omissie in de meivergadering was de (her)verkiezing van commissieleden.

De volgende zeven commissie leden zijn aftredend en herbenoembaar:

Commissie van Beroep: Wiebo Drost

Tuchtcommissie: Jo Fijen, Johan Haijink en Michel van Proosdij

Protestcommissie: Alex van Prinsenbeek

FiCo: Jan Masselink

Allen hebben zich opnieuw beschikbaar gesteld en worden door de Bondsraad opnieuw benoemd.

Marcel Kusters merkt op dat het voor met name de Tuchtcommissie goed zou zijn om het aftreedschema zó op te stellen dat niet de hele Tuchtcommissie in één keer aftreedt.

Theo van den Hoek merkt op dat de Tuchtcommissie uit 5 mensen bestaat.

Het bestuur kijkt nog even naar de benoemingstermijn van de leden van de Tuchtcommissie.

In de Reglementscommissie is er een vacature aangezien Ton Burgerhout aftredend en niet verkiesbaar is.

Theo van den Hoek geeft aan dat er met de huidige 3 leden voldoende capaciteit is in de

Reglementscommissie. Besloten wordt om deze vacature in de Reglementscommissie niet in te vullen.

Verder is er door het overlijden van Aart Walraven een vacature Reservelid Protestcommissie.

De Protestcommissie bestaat nu uit 5 personen. Er is nu voldoende capaciteit maar voor de toekomst zou invulling van de vacature toch wel wenselijk zijn. Paul van de Veen merkt op dat hij wel een kandidaat had gevonden. Wegens diens afwezigheid blijft deze benoeming nog even liggen tot de mei vergadering.

## 6. Onderscheidingen

- Het bestuur heeft op voordracht van de Vertrouwenscommissie het erediploma toegekend aan André van der Kwartel en aan Jos Janssen.
- De Bondsraad besluit om aan Jan Kok het Lidmaatschap van Verdienste toe te kennen.
- Gerbrand Hessing vraagt naar de onderscheidingen bij 40 jaar (een speldje) en bij 50 jaar of meer. (een oorkonde). Het Bondsbureau weet welke jubilarissen onderscheiden zijn.
- De Vertrouwenscommissie is door het bestuur gevraagd om haar werkwijze te evalueren.

Die evaluatie is nog niet in het bestuur besproken maar zal met de Bondsraad worden gedeeld.

Theo van den Hoek geeft een korte toelichting.

De commissie geeft in overweging om -gezien de gewenste samenstelling uit ereleden- een zittingsduur voor onbepaalde tijd te hanteren.

Met de criteria kan de commissie goed uit de voeten en bouwt al doende ook jurisprudentie op hetgeen de consistentie ten goede komt.

De commissie stelt voor om qua procedure soepeler om te gaan met de "laagste onderscheiding", n.l. het erediploma. Die onderscheiding hoort de brede basis te zijn in de reeks van onderscheidingen en zou vaker toegekend moeten worden. Daar hoeven geen lange voordrachten bij. De commissie raadt aan dat het Bondsbureau elk jaar voor de zomer de verenigingen attendeert. Jan Masselink merkt op dat provinciale besturen in die voordrachten ook een rol zouden kunnen spelen.

Op vraag van Arne van Mourik geeft Theo van den Hoek aan dat de beoogde "piramide" qua onderscheidingen nog niet gerealiseerd is.

Het bestuur spreekt waardering uit voor het werk van de Vertrouwenscommissie.

## **7. Werkwijze bondsraad**

Paul van de Veen feliciteert Jan Masselink met zijn verkiezing tot Bondsraadvoorzitter.

Uitsluitend door overlappende vakanties is het niet tot agendaoverleg gekomen tussen secretaris en Bondsraadvoorzitter maar dat is nadrukkelijk wel de bedoeling.

Het bestuur is enthousiast over het voorstel om naast de 2 reguliere Bondsraadvergaderingen een themabijeenkomst te organiseren. en roept de Bondsraad in collectief maar ook alle Bondsraadsleden persoonlijk op om onderwerpen aan te dragen.

Jan Masselink geeft aan dat maart 2024 een geschikt moment lijkt voor zo'n bijeenkomst. Verder dat op zo'n bijeenkomst ook externe sprekers uitgenodigd zouden kunnen worden. Als geschikte onderwerpen worden genoemd Toekomst provinciale Bond en Ledenontwikkeling.

Jan van Dijk vraagt wie die thema bijeenkomsten voorbereidt en organiseert. Jan Masselink denkt aan de manier waarop de thema dag Nationale Competitie werd voorbereid. Enkele mensen van welke geleding dan ook die inhoudelijk betrokken zijn bij het onderwerp.

Paul van de Veen reageert dat het idee van themabijeenkomsten gedeeld wordt door bestuur en Bondsraad dus dat het organiseren ervan ook een gedeelde verantwoordelijkheid is.

Theo van den Hoek merkt op dat de KNDB in het verleden ook themadagen kende, vaak gecombineerd met een damevenement.

## **8. Nieuw speeltempo vanaf 2024 in de NK-cyclus**

Guido van den Berg geeft een korte toelichting. De FMJD wil een nieuw speeltempo voor een aantal toptoernooien. De Atletenvertegenwoordiging is er voorstander van om dit tempo bij het NK 2024 te hanteren. Het huidige SWR staat dat echter niet toe. Er is nu geen mix van speeltempi mogelijk. Het voorstel is om op dat punt het SWR te wijzigen en andere speeltempi wel mogelijk te maken. Een voorbeeld dat we een flexibeler SWR nastreven.

Waarna de discussie vooral gaat over de voordelen én de nadelen van het speeltempo dat door de FMJD is ingevoerd, of die voordelen niet op een andere manier (via Fischer) bereikt zouden kunnen worden en of het bestuur hierin richting FMJD stappen zou kunnen zetten. Jan van Dijk meldt dat het idee voor dit nieuwe tempo is voortgekomen uit een inventarisatie die door de spelerscommissie van de FMJD is gehouden onder de topspelers. De Bondsraad stemt in met deze wijziging van het SWR.

## **11. Rondvraag en sluiting**

Theo van den Hoek: merkt op dat er nog maar één vertrouwenspersoon is. Paul van de Veen reageert dat er binnen het NOC\*NSF ook een vertrouwenspersoon is. Suggestie om die te vermelden op de website.

Andrew a Tjon Ong: vraagt naar de mogelijkheden voor een gratis verblijf in China voor Vitalia Doumesh.

Jan van Dijk reageert: Er is een programma Topsport Mannen en uit die middelen aan de KNDB 2 kamers ter beschikking gesteld. Maar zoals eerder in de vergadering gesteld is het onze intentie om te komen tot een Topsportprogramma dat mannen én vrouwen omvat.

Gerbrand Hessing: Rob Clerc heeft als voormalig Bondscoach nog steeds zijn Linked-In profiel niet aangepast. Het bestuur zegt toe Rob Clerc hierop te attenderen.

Wim van Tiel: Gezien zorgen over de toekomst van het NK stelt hij alternatieve vormen voor die wellicht goedkoper zijn. Jan van Dijk licht toe dat er ihkv TeamNL sponsoring afspraken en verplichtingen zijn t.a.v. het organiseren van toptoernooien zoals het NK. Maar het is duidelijk dat de toekomst van NK's in de huidige vorm niet langer zeker en er lopen initiatieven om te kijken naar alternatieven voor vanaf 2025. In dat verband dus een waardevolle opmerking.

Marcel Kusters: merkt op dat hij vanwege deelname aan Salou niet aanwezig zal zijn bij de volgende Bondsraadvergadering op 18 mei. De vraag is of met die datum nog geschoven kan worden. In het verleden was het ook in juni.

Paul van de Veen zegt toe dat het bestuur zich beraadt over de meest geschikte vergaderdatum.

Niets meer aan de orde zijnde dankt Paul van de Veen alle aanwezigen voor de aanwezigheid en bijdrage, sluit om 15:50 de vergadering en wenst iedereen een goede terugreis.